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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei de îndat ă a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data 

de 04.02.2012 
 
 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul Horvath Zoltan  care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.24/2012 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Horvath Zoltan:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un 
număr de 19 consilieri. Lipsesc domnii consilieri Vasilescu Tatiana şi Drăgoescu Mihai. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
dl. viceprimar Dan Nicolae Robert, dna Toma Anamaria Gabriela. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

  
  

Domnul  primar prezintă ordinea de zi. 
 
Preşedintele de şedin Ńă 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprob ă cu  unanimitate de voturi .  
 
 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consili eri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin so Ń, so Ńie, afin sau rude pân ă la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consili ului local, s ă anun Ńe înainte de a 
intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se cons emna în procesul verbal. 
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Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

                      De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din 
Legea nr. 393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  

                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să 
anunŃe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, “ Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 03.02.2012 – 
31.03.2012  

 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.24/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 
 „Da domnule preşedinte. Am observat aici în capitolul de la lista obiectelor de 

investiŃii, o rubrică, respectiv efectuarea lucrărilor pentru plombări în municipiul 
Hunedoara,unde valoarea propunerii pentru 2012 este de 1.700.000 RON. Am înŃeles ieri că 
de fapt aceste lucrări au fost executate în cursul anului 2011, urmând a fi plătite din această 
sumă pe care noi o propunem pentru 2012. Deja răspunsul dacă mai rămân sau nu bani 



3 
 

pentru eventuale plombări, dacă va fi cazul în 2012, dacă noi cheltuim banii pe 2011 de fapt, 
sau i-am cheltuit şi totodată o situaŃie completă, cu toate obiectivele de investiŃii care sunt 
prinse  în acest buget, dacă au fost realizate şi urmează să fie plătite anul acesta. Am 
discutat ieri cu domnul director economic şi am dori să facă o formulare în cadrul şedinŃei.” 

 
Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
 „Dacă îi permiteŃi domnului director.” 
 
Dl. Bîndea Mircea-Marcel:  
„Din cei 1.700.000 RON din lista de investiŃii, au fost executate în anul 2011, lucrări în 

valoare de 1.100.000 RON. Pentru anul 2012, pentru primul semestru, este disponibilă 
suma de 600.000 RON, pentru plombări. Deci din 1.700, 1.100 lucrări executate în cursul 
anului 2011.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
 „Şi noi dacă am modifica acum acest capitol, am scădea suma şi am trece-o în altă 

parte, nu am mai putea să plătim lucrările efectuate?.” 
 
Dl. Bîndea Mircea-Marcel:  
„Nu mai putem plăti lucrările executate. Pentru semestrul unu 2012, avem disponibilă 

suma de 600.000 RON, pentru plombări.” 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
„Doamna Fărcaş.” 
 
D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Da, mulŃumesc frumos domnule preşedinte. În primul rând vreau să mulŃumesc  

domnului director economic, domnului director Demeter şi doamnei Călina Silvia, pentru că 
au stat cu noi ieri şi ne-au explicat punct cu punct bugetul, am de fapt două întrebări şi o 
consemnare în procesul verbal vizavi de capitolul 70.02-II-B, lucrări noi, număr crt. 2, în 
ceea ce priveşte reabilitarea stradală vizavi de contractul subsecvent, în situaŃia în care 
rămân bani să se ia în considerare şi asfaltarea străzii Severin, şi întrebările mele sunt 
referitoare la cimitirul Ioan Slavici, care este acest cimitir şi ce reprezintă aceste panouri de 
afişaj electronic? Deci cimitirul îl găsiŃi la pagina 6, pct. 8, în josul paginii, amenajare cimitir 
strada Ioan Slavici. ” 

 
 Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
 „Dacă îi permiteŃi domnului director tehnic.” 
 
 Dl. Demeter Ladislau:  
„Având în vedere că în cimitirul de la Valea Seacă, locurile de veci sunt tot mai 

puŃine, a fost o gândire de acum câŃiva ani de zile, să cumpărăm teren în jurul cimitirului de 
la Valea Seacă. Am întâmpinat probleme cu preŃurile foarte ridicate ale terenurilor, care ni 
se cerea şi 50 de euro/mp, şi a fost o gândire în perspectiva de a amenaja un cimitir în zona 
unităŃii militare, aceasta învecinându-de cu strada Ioan Slavici. Deci ideea e de a face un 
studiu şi în perspectivă dacă sunt condiŃiile impuse, de a avea posibilitatea de a face un nou 
cimitir pe terenul nostru, care este terenul nostru.” 
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 D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
 „Da, mulŃumesc şi panoul de afişaj electronic se referă la?” 
 
 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Deci, am văzut, în toate oraşele există panouri electronice, care sunt ale primăriilor, 

unde î-şi afişează, ştiu eu, obiectivele, realizările, toate problemele care sunt, cum şi una din 
realizări avem în vedere programele europene, să informăm cetăŃenii ce se întâmplă în 
oraşul nostru, având în vedere că, ştiu eu, nu se ştie şi nu se cunosc aceste probleme, 
Aceste panouri electronice se pot închiria ulterior şi la societăŃi care vor să-şi facă reclamă, 
aducând şi un venit în sensul ăsta.” 

 
D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Da, mulŃumesc domnule director.” 
 
Dl. Bîndea Mircea-Marcel:  
„Da, o completare la ce a spus colegul meu, domnul consilier, domnul preşedinte,   

m-a întrebat dacă există panouri bilingve pentru turism.” 
 
Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
 „Deci dacă-mi permiteŃi să intervin, aceste panouri pot fi modificate, noi am 

considerat şi varianta unor panouri nu mai mari de ½ care pot să fie pe b-dul Traian, 
respectiv b-dul Republicii, direcŃionale spre obiectivele turistice din municipiul Hunedoara. 
Deci ele le zice panouri electronice, dar sunt nişte panouri informative, cei care a-Ńi fost prin 
Bucureşti le-aŃi văzut, acelea mai mici, mai mari, sunt şi în staŃiile de tramvai, de autobuz, 
ele sunt pur şi simplu doar informative. După cum zicea domnul director tehnic, ele în 
eventualitatea în care sunt amplasate în alte locaŃii decât pe traseele turistice pot fi închiriate 
şi de altcineva, care ar putea aduce venit suplimentar primăriei.” 

 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
 „Bani mulŃi.” 

 
                 Dl. Horvath Zoltan:  

 „Domnul Gyorfi, poftiŃi.” 
 
Dl.Gyorfi Jeno:  
„Deci, mie mi se pare că pentru Castelul Corvinilor, în afară de reabilitare pod acces 

castel, care aici 29.” 

                     
                  Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  

  „La ce pagină sunteŃi, domnule consilier?” 
 
 Dl.Gyorfi Jeno:  
  „Sunt la pagina trei.” 

 
 Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
 „La pagina trei? La ce punct?” 
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 Dl.Gyorfi Jeno:  
  „Cultură. Un rest de plată. Da, bine. Eu am vorbit şi cu domnul director mi-a dat aici 

un proiect pentru Castel, mi se pare că sunt bani cam puŃini alocaŃi Castelului şi dumnealui a 
avut aici multe cereri şi eu aş vrea ca din bugetul pentru figurine de paşti, de 40.000 RON, 
să luăm 20.000 RON să-i dăm Castelului. Asta e propunerea mea.” 

                         
                  Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  

  „Dacă-mi permiteŃi, domnule director, dacă mai avem resturi de plată de la 
proiectele…” 

 
   Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 

                 Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
  „Dacă-mi permiteŃi, domnule consilier vă rog frumos să daŃi la pagina 6, la lucrări, în 

continuare la jumătatea paginii, la alte investiŃii, de exemplu, punctul unu, Reabilitarea şi 
extinderea Parcului Tineretului, contribuŃie buget local doi la sută, acei 1.295.000 de lei, e 
suma totală a proiectului de reabilitare a acelui parc. Noi nu folosim decât doi la sută… ” 

 
                 Dl.Gyorfi Jeno:  

  „Ştiu.” 

 
                 Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  

  „Numai daŃi-mi voie să vă spun. Noi ar trebui să prindem în buget această sumă, dar 
în luna mai când acel parc va fi finalizat, sau aprilie, depinde de vreme, noi vom avea un 
excedent de aproape 1.000.000 de lei şi mai este un caz la un alt proiect, pentru aşa ceva. 
Aceşti bani se vor transfera, acest excedent se va transfera la rectificarea de buget din luna 
iunie, în lucrările care nu au putut fi cuprinse. Dacă colegii mei au apucat să vă spună, în 
ultima încercare a noastră de a face bugetul, în care a trebuit să reducem 8.000.000 de lei, 
respectiv aproape 2.000.000 de euro, au fost din lucrări ca acolo la Castel. În primul rând la 
Castel, de aceea sa redus bugetul de la Castel pentru că nu aveam aprobarea Ministerului 
Culturii, nici măcar la lucrările care au fost aprobate. Deci lucrările care au fost aprobate au 
fost sistate de ministrul culturii, un coleg de-al dumneavoastră. Noi nu putem să facem 
lucrări până nu primim…poftiŃi?” 

 
                  Dl. Bobou Ńanu Dan : 

  „Păi vrea să-l scoată pe ministru.” 
 
 Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
  „Pur şi simplu, vroiam să spun că, cunoaşteŃi situaŃia. Nu se pot face lucrări la 

Castel fără aprobarea ministerului, nici măcar o lucrare, nici măcar cele deja începute şi 
atunci noi am considerat că dacă până în luna mai, nu primim acea aprobare, vom Ńine doar 
banii blocaŃi şi nu putem să facem alte lucrări. ” 
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 Dl.Gyorfi Jeno:  
   „Domnule preşedinte, domnule primar, deci eu am un amendament.” 

 
 Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
  „Am înŃeles. Eu v-am explicat de ce s-au mutat bani, de exemplu de la Castel. Vreau 

să vă spun că mai sunt alte lucrări care au fost cerute de către colegii noştri, din toată 
primăria, domnul Nimu este aici, poate să vă spună ce alte investiŃii au fost amânate pentru 
următoarea rectificare, ca să putem să facem cele care le puteam face acum.  

             Am înŃeles eu am vrut doar să informez ceilalŃi colegi de ce sa renunŃat la 
acel proiect, acum în prima fază a bugetului. Vă mulŃumesc. ” 

            
  Dl.Gyorfi Jeno:  
   „Foarte bine, deci eu am un amendament. De la figurinele de paşti să fie transferaŃi 

20.000 RON pentru Castelul Corvinilor. ” 

 

  D-na.Aldea Ana-Maria:  
   „O întrebare. Figurinele alea nu rămân de pe un an pe altul?” 

 
  Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
   „Unele da, unele nu, deci nu toate…” 
 
  Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

                   Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
    „AscultaŃi-mă. Acele figurine nu sunt numai pentru paşti, am înŃeles că erau 

propuse pentru tot anul, deci şi pentru sărbători, unele figurine sunt cumpărate şi unele sunt 
închiriate, după cum vă imaginaŃi şi aici domnul director poate să vă explice” 

 
   Dl.Gyorfi Jeno:  
   „Să nu le mai închiriem şi să rămână pentru Castel.” 

 

   Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
    „Da, dar atunci trebuie să lăsaŃi banii.” 
 
 
   Dl.Gyorfi Jeno:  
    „Ce bani?” 

 
   Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
    „Păi, dacă luaŃi bani atunci nu mai avem cum să le închiriem.” 
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   Dl.Gyorfi Jeno:  
    „Păi atunci nu mai cumpărăm, nu mai închiriem.” 

 
                   Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  

    „Nici nu mai închiriem, nici nu mai cumpărăm, am înŃeles.” 
 
 
   Dl.Gyorfi Jeno:  
    „Deci eu rămân convins că 40.000 RON pentru figurine de paşti, este mult...” 

 
   Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
    „Din nou, faceŃi specificaŃia clară, pentru sărbători.” 
 
 
                               
   Dl.Gyorfi Jeno:  
    „Deci, din ăia 20.000, jumătate să fie transferaŃi la Castelul Corvinilor.” 

 
   Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
    „Sugestia mea ar fi, dacă vreŃi să-i luaŃi de la figurine să-i transferaŃi în altă parte, 

domnule consilier, că până în luna iunie nu putem să lucrăm, asta vreau să vă explic, îi veŃi 
parca într-o investiŃie care…de ce nu îi mutăm la Casa de Cultură.” 

 
   Dl.Gyorfi Jeno:  
    „Să-i băgăm la Casa de Cultură.” 

 
   Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
    Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
     „Deci ascultaŃi-mă, Castelul chiar dacă e un obiectiv care ne interesează pe toŃi, 

mi se pare anormal să-i mutăm undeva unde nu putem face lucrări. Asta vreau eu doar să 
vă spun.” 

 
 
     Dl.Şoş Iosif:  
      „La sala de sport, băgaŃi-i la sala de sport.” 

 
     Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
     Dl.Şoş Iosif:  
      „Decât să-i băgăm la Castel, mai bine la o sală de sport.” 

 
     



8 
 

Dl.Dan Nicolae-Robert:  
      „Da, de ce decât să-i băgăm la Castel …domnu. Mă rog, e părerea 

dumneavoastră.” 

                 
  Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
   „Deci uitaŃi-vă, sumele de care vorbiŃi dumneavoastră, să le mutaŃi de la figurine la 

o sală de sport, nu ajunge să schimbăm o jumătate din geamu 
 
 
  Dl.Gyorfi Jeno:  
   „În perioada următoare, până la sfârşitul anului aceşti bani, tot la Castelul Corvinilor, 

după iunie, îi blocăm, îi Ńinem, nu ştiu ce facem cu ei şi atunci tot la Castel să meargă, 
părerea mea, eu rămân… deci după iunie.” 

 
                   Dl.Dan Nicolae-Robert:  

   „Deci domnule consilier, să înŃeleg că faceŃi un amendament, să se ia 20.000 
RON…” 

   Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
 
    Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
     „Eu vreau nu să fac comparaŃii, dar vreau să faceŃi dumneavoastră comparaŃii cu 

preŃurile din alte municipii similare şi să nu mergem mai departe decât Deva, să vedeŃi în 
bugetul de ieri, cât sa aprobat pentru amenajarea municipiului Deva, de sărbători. Încă o 
dată mai mult decât banii aceştia. De patru ori…ascultaŃi-mă. Deci dacă dumneavoastră 
alegeŃi ca de Paşti şi de Crăciun, să nu avem oraşul împodobit, atunci e ok.” 

 
    Dl.Gyorfi Jeno:  
     „Aici este specificaŃie, eu nu am zis să nu fie oraşul împodobit.” 

 
    Dl.Şoş Iosif:  
     „Eu am nepot şi vreau să se bucure.” 

 
    D-na.Aldea Ana-Maria:  
     „Şi eu vreau să mă bucur şi nepoŃii mei.” 

 
                    Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  

               „Deci ascultaŃi-mă, nu pentru dumneavoastră o facem, pentru că dumneavoastră 
poate aveŃi în casă, vă împodobiŃi frumos, dar jumătate din municipiul Hunedoara, doar atât 
vede, când iasă afară şi face o poză cu luminile din oraş.” 

 
    Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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                Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
               „Deci, votaŃi amendamentul, nu e nicio problemă. Eu am datoria să vă spun situaŃia 
pe care o cunosc eu.” 

 
                Dl. Horvath Zoltan:  
                „Deci, atunci supunem amendamentul la vot.” 

 
          Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
 

                Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  
                „Deci, de patru ori la Deva s-a alocat suma asta.” 

 
               Dl.Gyorfi Jeno:  

            „Aici suntem în Hunedoara.” 

 
               Dl. Primar Ovidiu-Marius Hada:  

          „Am înŃeles. Eu vreau doar să vă pun în perspectivă, comparativ cu un municipiu mai 
mic ca şi suprafaŃă şi cu populaŃie mai mică şi am vrut doar să vă pun în perspectivă ce se 
gândesc consilierii municipiului Deva, cât de mult apreciază ei locuitorii Devei şi cât îi 
apreciem noi. Acesta era singurul comentariu. Vă rog frumos să votaŃi amendamentul.” 

 
                Dl. Horvath Zoltan:  
                 „Da, supunem la vot amendamentul domnului Gyorfi.” 

 
                Amendamentul a fost respins cu 9 voturi „pentru” şi 10 voturi  „abŃineri” (dl. Demeter, 
dl. Dan, dl. Apostolescu, dl. GoghiŃă, dl. Şoş, dl. BobouŃanu, d-na Fărcaş, dl. Cazan, dl. 
NeamŃiu, dl. Zuberecz). 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-11 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.25/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri 
şi cheltuieli pe anul 2012 ale instituŃiilor publice finanŃate integral sau parŃial din 
venituri proprii, aflate în subordinea şi finanŃarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Domnule preşedinte, vreau să întreb eu ceva, instituŃiile aflate în subordinea 

Consiliului local, acestea doua pentru care aprobăm noi bugetele, dacă au un aparat propriu de 
specialitate pentru achiziŃii publice?” 

 
                      Dl.Neam Ńiu Ioan:  

  „Dar se ştie că nu au.” 
 
 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  

      „Şi atunci cine face achiziŃiile pentru ei? Primăria. De ce trebuie să aibă un buget 
separat?” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dacă-mi permiteŃi să vă răspund şi avem şi cele două directoare, de la cele două 

centre. Legea ne cere ca aceste centre să fie independente. Ele sunt independente juridic. În 
schimb legea nu ne permite să facem angajări pentru aceste centre. Ele vor trebui să facă achiziŃii, 
neavând voie să facem angajări, suntem nevoiŃi să folosim personalul existent din primărie, să le 
ajutăm să facă aceste achiziŃii. Din nefericire şi Castelul este în aceeaşi situaŃie, avem nevoie să 
angajăm şi jurişti şi personal la achiziŃii, pur şi simplu nu ne dă voie. Iar dumneavoastră ştiaŃi deja.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 “În bugetul mare al primăriei, să fie cuprins într-o secŃiune aparte bugetul pentru cele 

două instituŃii.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar nu ne permite legea, asta vroiam să vă zic. Legea ne obligă să fie independenŃi. 

Exact ca şi şcolile, ei sunt centre de execuŃie bugetară independente de noi, de primărie.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 “Sunt ordonatori de credite?” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Sunt ordonatori de credite, corect.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 “Păi şi nu au aparat de specialitate, propriu?” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                 „Din nefericire, colegii dumneavoastră de la Bucureşti, din guvernare, respectiv băiatul 
acela mic de la Cluj, au redus posturile, nu ne lasă să angajăm.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. Munteanu Gigi:  
 “Domnule Primar, atunci de ce nu le abordăm ca personalitate juridică toate centrele, 

cu buget separat. Are buget separat?” 
 
 
 
 
 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                 „Are buget separat, domnu…Î-mi daŃi voie să-i dau domnului director voie să vă 
explice…E ok, nu sau înscris la cuvânt dar e interesant să vorbim, pentru că trebuie lămurite. Noi 
nu neapărat vrem să le facem independente, dar dacă ne obligă legea, adică ei ne obligă să 
facem ceva şi ne restricŃionează, nu ne dă voie să executăm ceea ce ne obligă să facem. CredeŃi 
dumneavoastră că n-ar fi mai uşor pentru colegii noştri din primărie şi de la achiziŃii şi de la 
juridic, să nu mai facă şi treaba celor de la centre? Ar fi mult mai uşor. V-aŃi gândit 
dumneavoastră că noi vrem să le dăm de lucru celor de aici? Şi pentru dânşii, ei trebuie să vină 
cu toate hârtiile încoace. VorbiŃi cu colegul dumneavoastră de partid, Arion, să pledeze să ne 
lase să angajăm.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 “Domnule Primar, dacă faceŃi ironie.” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar nu am făcut nicio ironie.” 

 

D-na Aldea Ana-Maria:  
 „Acesta e adevărul.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, pe 31 decembrie 2008, sau interzis angajările, oricărui…” 

 

Dl. Munteanu Gigi:  
 “Eu nu-mi aduc aminte ca alegerile de primar să fi fost în decembrie. Dumneavoastră 

confundaŃi cu alte alegeri. Deci alea nu au fost în decembrie.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, eu v-am spus de când s-au redus…” 

 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Nu aveŃi alte scuze decât, consilierii PDL, guvernul PDL…” 

 

 



12 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Aş putea să dau vina pe colegul dumneavoastră care vă filmează, aş putea să dau 

vina pe el, dar nu ar fi drept. Aş putea da pe cine vreŃi. Pe cine vreŃi să dau vina?” 
 

 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Dar nu trebuie să daŃi vina, trebuie să vă mai şi asumaŃi. Asta înseamnă statutul de 

primar, să vă mai şi asumaŃi.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu am cum să fac angajări, domnule consilier.” 

 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Acum nu.” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Din decembrie 2008, domnule consilier. Dumneavoastră a-Ńi fi vrut să vin în iunie şi 

să dau pe toată lumea afară sau să angajez o sută de oameni. Ce aŃi fi dorit dumneavoastră?” 
 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Dar nu cred că asta e problema. Financiar se justifică la cele două centre?” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Păi cum să nu.” 

 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Păi ce legătură are?” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule director, vă rog să le explicaŃi cadrul legal.” 

 

Dl. Bîndea Mircea Marcel:  
 „Cele două unităŃi, Căminul pentru Persoane Vârstnice şi Unitatea Medico-Socială, 

aveau personalitate juridică începând din anul 2001 şi 2003. Total greşit, până în anul trecut, una 
dintre unităŃi, deci, Căminul pentru Persoane Vârstnice, era în subordinea DirecŃiei de AsistenŃă 
Socială, mai bine zis, în subordinea unui şef de serviciu. Cele două unităŃi, au aprobat de 
dumneavoastră, prin hotărâre, bugete separate. Deci, ca şi învăŃământul, ca şi spitalul, cele două 
unităŃi au personalitate juridică şi buget separat faŃă de bugetul instituŃiei, faŃă de bugetul primăriei. 
Amândouă sunt ordonatori de credite secundari, domnul Primar, ordonator principal de credite şi 
cele două directoare, ordonatori secundari de credite, deci inclusiv achiziŃiile publice trebuie să fie 
separat faŃă de cel al primăriei.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă mulŃumesc.” 

 

 
 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  
 „Şi cu angajarea, e legea 284, care e legea salarizării unitare, care nu permite… deci 

la şapte plecaŃi, unu angajat.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă mulŃumesc, domnule director.” 

 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-14 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.26/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea planului anual de achiziții publice 
pentru anul 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

                    
                      Dl.Balo şin Nicolae:  

 „Câteva observaŃii aş avea să fac, în tot acest plan de achiziŃii am văzut că sunt 
prevăzute doar cinci sau şase licitaŃii, nu ştiu exact, în special pentru fondurile europene, proiectele 
pe fonduri europene. Văd o lipsă de profesionalism, să nu-i zic altfel, sunt achiziŃii…haideŃi să 
vorbim de calculatoare, echipamente accesorii pentru computer, 3500 de euro, monitoare computer 
4800, servere, 4600, licenŃe, 4600, softuri aplicaŃii, 9000 de euro, de ce nu sunt grupate toate 
împreună, să se organizeze o licitaŃie şi să se obŃină preŃuri bune. Altfel o să vă treziŃi în situaŃia, 
cum a-Ńi mai păŃit şi altădată, când o să constataŃi că nu ştiu ce angajat a cumpărat sacul de ciment 
cu 170 de lei. ” 

 
 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Colegul acela care lucrează la dumneavoastră la firmă?” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Mai este ceva la care aş vrea să vă atrag atenŃia. La punctul 19, din servicii, avem 

trecute, reparaŃii, asigurări, întreŃinere, revizii, ITP-uri, 13950, la punctul 94 încă o dată, servicii 
asigurări auto, 9300, la punctul 95 din servicii, revizii tehnice ITP, 9600….la bazin la fel sunt 
împărŃite toate valorile, produse pentru tratarea apei, robot pentru tratarea apei, fiecare cu valorile 
lor. Cred că ar trebui din punctul meu de vedere, grupate într-o singură sumă şi organizate licitaŃii 
pentru ele.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Şi dacă firma care are produse de tratare a apelor…?” 
 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „În general cei care vând produse de tratare a apei, vând şi roboŃii pentru curăŃarea 

apei.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Şi dacă e la un preŃ mai mare? Îl avem pe domnul director dacă vreŃi să vobim 

specific despre asta. Dar aceste produse având cpv-uri separate, legea permite achiziŃionarea lor 
prin cumpărare directă fără acea licitaŃie despre care spuneŃi dumneavoastră, care de obicei 
întârzie, este licitată de firme care vând hârtie igienică, care nici măcar nu sunt de specialitate, vând 
şi computere firmele alea.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Vreau să vă spun că o licitaŃie vă poate aduce preŃuri mai bune. V-am spus licitaŃiile 

se numără pe degetele de la o mână, pe care le organizaŃi dumneavoastră, dacă se organizează o 
licitaŃie, puteŃi avea preŃuri mai bune pentru multe ,multe produse pe care le achiziŃionează 
primăria.” 

 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „Aici a-Ńi zis bine, nu toate.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Aşa este, nu toate.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Dacă doriŃi, domnul director este aici, pot să-i dau voie dânsului să vorbească 
specific despre bazin. DoriŃi să vă dea o explicaŃie pertinentă?” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „De bazin nu, să-mi spuneŃi la laptop-uri.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „La laptop-uri.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „De ce laptop, echipamente accesorii computere, a-Ńi demontat computerele pe bucăŃi 

ca să le faceŃi.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Nu este. Computerele nu sunt demontate pe bucăŃi.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Un calculator când îl cumperi acum mai nou, majoritatea le poŃi cumpăra cu licenŃă 

inclusă cu tot în acelaşi preŃ.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Deci domnule consilier, dacă firma la care faceŃi referire ni le dă în preŃul în care noi îl 
cumpărăm de la altă firmă, cu tot cu licenŃă. AscultaŃi-mă.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Da.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Dacă vă gândiŃi dumneavoastră la o firmă, cum ar fi Comser, dacă acea firmă ne dă 
acele computere, pe care noi le luăm din altă parte fără licenŃă, cu licenŃă în acelaşi preŃ, eu vă 
declar public, că toate computerele le vom cumpăra de la firma Comser. M-aŃi înŃeles.” 

Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Eu v-am dat doar câteva exemple.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Am înŃeles. Dar mi-aŃi dat exemple concrete, iar eu v-am răspuns concret. A rămas în 
procesul verbal, iar noi o să trimitem ca de fiecare dată cerere de preŃ şi la acea firmă, nu e nicio 
problemă.” 

Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Tot acest plan de achiziŃii din punctul meu de vedere...” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                      „Dar domnule consilier, dumneavoastră v-aŃi gândi să nu respectăm legea, sau cum?” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Vă ascult. Vă rog să mă iertaŃi. PoftiŃi domnule consilier.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Cred că respectaŃi legea dacă organizaŃi licitaŃii şi dacă o lucrare nu o desfaceŃi pe 

codul cpv. Acuma nu aş putea să vă dau un exemplu exact,dar dacă o lucrare are trei coduri cpv, 
nu cred că se poate dezmembra.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Deci dumneavoastră ne spuneŃi că nu credeŃi, noi vă spunem…” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Dacă vreŃi să obŃineŃi preŃuri bune,organizăm licitaŃii.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Deci dumneavoastră vă daŃi cu părerea domnule consilier, iar colegii mei aici, pe cine 
doriŃi să întrebaŃi, dacă chiar nu mă credeŃi pe mine pe cuvânt, pe cine doriŃi, pe directorul tehnic, pe 
cei de la investiŃii, vreau să le puneŃi o întrebare directă. Dacă dumneavoastră v-aŃi dat cu părerea, 
vreŃi părerea sau avizul… ” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Vreau să-mi spuneŃi de exemplu, de ce nu se cumpără echipamente şi computere să 

fie toate cuprinse în acelaşi… .” 
 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Am înŃeles. O să facem o cerere de ofertă şi la Comser, domnu. Întotdeauna am 
făcut.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Nu m-am referit la Comser. De fiecare dată când vi se pune o întrebare ajungeŃi cum 

spunea şi colegul meu la Comser şi la mai nu ştiu cine. RăspundeŃi la întrebare.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Păi dumneavoastră m-aŃi… AscultaŃi-mă. De bazin nu v-a interesat să aveŃi 
răspunsuri, de nimic altceva a-Ńi revenit la computere. Vă rog frumos să le răspundeŃi, doamna de la 
achiziŃii, să le spuneŃi de ce nu se fac într-o licitaŃie cum îşi dă cu părerea domnul consilier şi de ce 
se fac pe achiziŃii prin cumpărare directă.” 

 
D-na Călina Silvia:  

                      „Pentru că sunt coduri separate şi dacă vă uitaŃi cu ani în urmă, căci nu este prima 
dată când aprobaŃi acest lucru, aşa s-a aprobat de când aveŃi dumneavoastră achiziŃiile publice, din 
2006 de când ordonanŃa 34, aşa sau făcut. Anul acesta, mă mir că doar anul acesta a-Ńi observat…” 

 
D-na Aldea Ana-Maria:  

                      „Fiind an electoral, putem să avem comentarii…” 

 
D-na Călina Silvia:  

                      „Doar anul acesta a-Ńi dorit să faceŃi separat. Deci totdeauna s-au făcut aşa. Deci 
niciodată nu a fost altfel. Aş vrea să vă spun ceva. În momentul în care, de exemplu, avem 
calculatoarele care există în primărie, sunt unele de 4 ani, unele de 5 ani, se strică monitorul, că de 
aceea sunt puse monitoarele separat. Dacă vă uitaŃi monitoarele le-au cerut cei care au deja 
probleme cu ele. De exemplu eu la serviciul achiziŃii, am probleme cu o unitate şi cu un monitor.” 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Şi de ce nu luaŃi un calculator întreg.” 
 
D-na Călina Silvia:  

                      „Pentru că un monitor am la partea de proiecte şi partea de unitate s-a stricat la 
achiziŃii.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                      „Vă mulŃumim domnilor.” 

 

Dl. Balo şin Nicolae:  
 „O întrebare mai am. La servicii, de ce avem odată, reparaŃii, întreŃinere, asigurări, 

revizii ITP, 13950 de euro şi la punctul 94 şi 95 mai avem încă o dată servicii asigurări auto 9300, 
servicii tehnice ITP, 9600.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „DaŃi-i voie la domnul director. PoftiŃi domnule director.” 

 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Da. Ce este pe asigurări sunt împărŃite în două, o parte pentru auto, ce înseamnă 
ITP asigurare auto obligatorie, casco şi altele, iar celelalte sunt pentru asigurările de locuinŃe, care 
sunt obligatorii prin lege.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Aici zice asigurări auto nu locuinŃe.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Bîndea Mircea Marcel:  
                      „Deci pentru locuinŃe, care sunt stabilite prin lege.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Eu nu vorbesc de nicio locuinŃă, nu mă înŃelegeŃi, uitaŃi-vă la punctul 19 scrie 

reparaŃii, întreŃinere, asigurări, revizii ITP. E vorba de maşini nu de locuinŃe. Unde vedeŃi 
dumneavoastră locuinŃe aici? La pagina de servicii..” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „SpuneŃi-mi exact unde.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

D-na Fărcaş Bianca-Magdalena:  
                      „Acestea au fost centralizate după cererile tuturor compartimentelor şi doamna Călina 
ni le-a spus pur şi simplu de la toate departamentele în ordine.” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 

D-na Călina Silvia:  
                      „După referatele tuturor compartimentelor din primărie care au fost centralizate pe 
codul cpv, în funcŃie de necesităŃile pe  care şi le-au identificat fiecare. Acestea sunt aprobate de 
către domnul Primar şi au fost introduse în planul anual de achiziŃii, aşa cum le aveŃi 
dumneavoastră.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  

                      „Eu mă gândesc că nu faceŃi ITP-urile la maşina de la PoliŃia Locală la o staŃie, la 
maşina din faŃă la altă staŃie, la aceeaşi staŃie toate.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Deci răspundeŃi vă rog.” 

 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  

                      „Acesta nu reprezintă buget, acesta nu face nici măcar parte din buget.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Este un plan de achiziŃii.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Mă lăsaŃi să vorbesc.” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  

                      „Categoric.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Vă rog frumos.” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  

                      „Î-mi cer scuze.” 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Deci e un plan de achiziŃii unde aveŃi suma de 13950, în dreptul ei scrie achiziŃie 

directă pentru că nu este peste 15000 de euro şi mai jos avem încă o dată servicii asigurări auto, 
9300. Dacă le adunaŃi probabil că trebuie să solicitaŃi o ofertă sau să faceŃi alte demersuri.” 

 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  

                      „Nu ştiu care e poziŃia.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Vă spun eu, 19, 94 şi 95.” 
 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Domnule primar, lăsaŃi pe domnul Nimu că are …aparte.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „PoftiŃi domnule Nimu.” 

 
Dl. Nimu Ioan:  
 „S-ar putea să fie o confuzie. Acelea cred că sunt pentru centrale termice. ITP, 

inspecŃie tehnică periodică.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Numai puŃin. Domnule consilier, spuneŃi-mi mie la punctul 19 şi la ce punct?” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „La 94 şi 95. La 95 poate că ar putea să fie, dar la 94 sunt servicii asigurări auto.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
D-na Călina Silvia:  

                      „Una-i la centrale. Deci una-i la centrale termice.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „MulŃumesc m-am lămurit.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
 „InspecŃie tehnică periodică, nu-i asigurare.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „La punctul 94 este asigurare.” 
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Dl. Nimu Ioan:  
 „Păi dar e altceva.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Nu, au cpv-uri diferite.” 

 
D-na Călina Silvia:  

                      „Au cpv-uri diferite.” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  

                      „Nu-i acelaşi lucru.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „E clar. Deci dacă aveau aceleaşi cpv-uri era o greşeală.” 

 
Dl. Apostolescu Dan:  

                      „Tot am văzut discuŃiile care au avut loc, i-aş sugera aparatului de resort care se 
ocupă de achiziŃii să se uite la articolul 23 din O.G 34, unde acolo spune clar că nu ai voie să faci 
unele lucruri.” 

D-na Călina Silvia:  
                      „O.G. cât?” 

 
Dl. Apostolescu Dan:  

                      „Nu lucraŃi pe O.G. 34?” 

 
D-na Călina Silvia:  

                      „Păi ba da, spuneŃi-mi ce articol?” 

 
Dl. Apostolescu Dan:  

                      „Articolul 23.” 

 
D-na Călina Silvia:  

                      „Şi ce vreŃi să ne uităm de acolo?” 

 
Dl. Apostolescu Dan:  

                      „Nu, aşa în timpul liber, nu acum, nu stăm să…” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.27/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual de achiziŃii 
publice pe anul 2012 al  UnităŃii Medico Sociale.  
                
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

La anexa acestui proiect de hot ărâre solicit ca în ultima coloan ă a tabelului s ă 
fie înlocuit ă d-na  Iuliana – Senica  Manasiea cu Biroul Proiect e cu Finan țare Interna țional ă, 
Achizi ții Publice, Legalitate și Ac țiuni în Instan ță, deoarece în art.2 al proiectului de hot ărâre 
se specific ă faptul c ă acest birou va aplica procedura de achizi Ńie prev ăzută de actele 
normative men Ńionate mai sus, şi va efectua achizi Ńiile publice în beneficiul Unit ăŃii de 
Asisten Ńă Medico Social ă.  

- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz nefavorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

Dl. Apostolescu Dan : 
                      „Deci, vreau să încep prin a spune că într-adevăr achiziŃiile le-am studiat foarte bine, 
tot ce ca şi materiale, servicii şi investiŃii sunt necesare pentru buna derulare a afacerilor pe care le 
desfăşoară primăria. Aş avea doar de adăugat faptul, din discuŃiile anterioare, că de aia m-am şi 
grăbit şi am luat pentru că este corelat cu punctul patru şi acum vreau să le cuprind pe toate trei, 
dacă se poate, din discuŃiile auzite, într-adevăr doamnele de la persoane vârstnice şi de la asistenŃă 
socială, sunt ordonatoare secundare de credite, primăria alocând am înŃeles o anumită sumă pentru 
doamnele director. Bun, până aici este în regulă şi am înŃeles. Mai departe. AchiziŃii trebuie făcute şi 
acolo. Sunt de acord, m-am uitat peste plan sunt materiale necesare. Dar doamnele nu sunt ca 
entitate, autoritate contractantă, deci nu poŃi, în momentul în care nu eşti autoritate contractantă să 
faci achiziŃii, să elaborezi un plan de achiziŃii. Şi acum am să vă spun scurt şi am să închei aici, de 
ce nu este autoritate contractantă. Din două motive, unu, nu are birou de specialitate, unu la mână 
şi doi la mână, nu are abonament pe S.E.A.P.. Cum te poŃi numi autoritate contractantă fără a face 
contract cu S.E.A.P.-ul. Aş vrea un răspuns la întrebările astea. Şi ideea, ca să dau şi o idee, să nu 
se creadă că sunt rău intenŃionat, cele două trebuie cumulate şi centralizate. După părerea noastră, 
a celor de la buget-finanŃe.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                      „Vă rog domnule director.” 

 

Dl. Bîndea Mircea Marcel:  
                      „Deci, cele două unităŃi nu pot fi comasate, sunt cu personalitate juridică separată, 
după cum a-Ńi spus şi dumneavoastră, fiecare este ordonator secundar de credite.” 

 

Dl. Apostolescu Dan : 
                      „Asta am înŃeles. Până aici este perfect.” 
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Dl. Bîndea Mircea Marcel:  
                      „ObligaŃia lor este să facă inclusiv achiziŃiile publice şi să emită un plan anual al 
achiziŃiilor publice. Datorită faptului că nu-şi pot permite, legea nu ne permite, să angajăm personal 
ca să avem compartiment specializat pentru achiziŃiile publice, s-a hotărât la nivelul primăriei, ca 
achiziŃiile publice, chiar dacă se fac, se fac pe Căminul pentru Persoane Vârstnice şi Unitatea 
Medico-Socială, separat să se facă prin biroul AchiziŃii Publice al primăriei, care este strict 
specializat în achiziŃiile publice. Dar nu o să facă pe primărie.” 

Dl. Apostolescu Dan : 
                      „Domnule director, exact ce am spus eu, spuneŃi şi dumneavoastră. Eu v-am întrebat 
alt lucru. În ordonanŃă, vă întreb în 34, dacă scrie cine are dreptul să facă plan de achiziŃii publice.” 

 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Da. UnităŃile administrativ-teritoriale cu personalitate juridică.” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „UnităŃile contractante.” 

 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Da. Au voie să facă achiziŃii.” 

 

Dl. Apostolescu Dan : 
                      „Păi da, dar doamnele nu sunt autoritate contractantă, pentru că le lipseşte biroul de 
specialitate, eu asta vă spun.” 

 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Păi le lipseşte.” 

 

Dl. Apostolescu Dan : 
                      „Păi bun şi dacă lipseşte, cum facem.” 

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Care ar fi soluŃia?.” 

 

Dl. Apostolescu Dan : 
                      „Am dat şi soluŃia.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Care?” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 



23 
 

                      „Planul de achiziŃii al doamnelor, trebuia o notă internă făcută în regim de primărie, un 
tabel cu necesităŃi care veneau şi se acumulau în planul de achiziŃii al primăriei. Şi atunci ce se 
întâmplă domnule director, în momentul în care desparŃi planul în trei, spargi şi pragurile valorice. 
Hai să o spunem pe aia dreaptă. SunteŃi de acord cu mine?” 

 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Aici vă dau dreptate.” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Atunci cumpăr direct totul.” 

 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Deci cele două unităŃi au buget propriu, din care trebuie făcute achiziŃiile, noi nu 
putem face .. .” 

Dl. Apostolescu Dan : 
                      „Domnule director, eu am ridicat o problemă. Dumneavoastră până mâine puteŃi să 
spuneŃi că e altfel. Colegii vor hotărî dacă e bine sau nu.” 

 

Dl. Bîndea Mircea Marcel:  
                      „Eu vă spun care e posibilitatea legală, că nu există alta.” 

 

Dl. Apostolescu Dan : 
                      „Ba, există.” 

 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Păi dacă noi facem achiziŃii de pe aparatul propriu, pentru ele, ar trebui să plătim din 
aparatul propriu. Ele au bugete separate, ce înseamnă să plătim noi ca instituŃie, pentru altă 
instituŃie cu personalitate juridică.” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Păi cum plătiŃi, dacă….” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Trebuie să plătesc din aparatul propriu, nu pot plăti de la ele.” 

 

Dl. Apostolescu Dan : 
                      „Păi achiziŃiile se fac tot de către primărie pentru doamnele. Prin aparatul primăriei. Şi 
cine e autoritate contractantă în situaŃia asta, nu primăria.” 
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Dl. Bîndea Mircea Marcel:  
                      „Ele sunt autoritate contractantă, biroul achiziŃii publice face doar achiziŃia.” 

 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Deci ei doar împrumută personalul din primărie, ei doar folosesc personalul din 
primărie pentru a-şi putea face treaba.” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Păi da şi dacă se centralizează totul într-un plan….” 

 
                      Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Atunci trebuie om pe achiziŃii publice, care să facă achiziŃii publice.” 

 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Dar nu ne dă voie legea 284 să angajăm.” 

 

Dl. Apostolescu Dan : 
                      „Păi eu asta vă spun că nici cum nu este bine.” 

 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Ba da, soluŃia de compromis propusă de domnul primar este bună.” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „E planul de achiziŃii, nu?” 

 
Dl. Bîndea Mircea Marcel:  

                      „Da. Plan de achiziŃii.” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Păi nu-i corect plan de achiziŃii pentru o unitate care nu e unitate contractantă?” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Deci, domnule consilier, după cum spuneŃi dumneavoastră legal ar fi aşa, pentru că 
au personalitate juridică, să aibă personal. Bun, mâine o să trimitem o adresă la A.N.F.P. ,să ne 
dea voie să angajăm. Luni.” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Asta e una din soluŃii.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                      „O să facem. Noi o să le prezentăm situaŃia. E simplu. Dacă o să ne dea voie, fiindcă 
au personalitate juridică, nu o să mai folosim personalul din primărie şi o să angajăm personal 
specializat.” 

 
                      Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „AscultaŃi-mă, aşa o să facem. Dânsul are dreptate. O să cerem angajarea…” 

 
                     Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                      „Nu avem voie să angajăm personal, nici personal contractual. Deci domnule HepuŃ, 
daŃi-mi voie să vă spun, nu ne-a dat aprobare pentru un coleg de la urbanism, care s-a angajat în 
luna noiembrie, avem doi şi la D.A.S. şi la urbanism, avem doi colegi care s-au angajat în luna 
noiembrie 2008. Şi de atunci le sunt prelungite contractele, deci sunt oarecum toleraŃi în primărie. 
Deci nu-i putem angaja temporar, nu avem voie să le dăm concurs, dar dacă pleacă nu putem să 
desfăşurăm activitatea, pentru că nu putem să angajăm alt personal. E o chestie aşa, nici măcar nu 
ne-a lăsat pe cei care sunt deja angajaŃi, să ne dea voie să le dăm examen, să devină permanenŃi. 
Ei sunt temporari. Am avut control de la I.T.M. şi au zis “ trebuie să respectaŃi legea. Bun, foarte 
bine. DaŃi-mi voie să vă dau un exemplu de asemenea la Adăpostul de Noapte. Adăpostul de 
Noapte a fost reabilitat cu fonduri PHARE. Personalul de acolo este temporar, dacă îi dăm afară, 
noi ne-am scăpat de nişte cheltuieli, municipiul Hunedoara, dar trebuie să dăm banii înapoi la 
fonduri, şi cei de la I.T.M. nu au avut răspuns logic pentru noi. Noi ştim că normal trebuia să fie 
angajaŃi permanent şi nu ne dă nicio amendă, pentru că ştiu că nu au soluŃie. Noi le-am prezentat 
situaŃia reală, aici în teren, noi am vrea să facem angajări acolo. Dar spuneŃi-ne cum. Noi o să 
facem acea adresă, o să prezentăm poziŃia dumneavoastră domnule consilier.” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Da. A-Ńi putea să faceŃi o adresă şi la A.N.R.M.A.P., în care să daŃi totul şi să întrebaŃi 
cum cumulaŃi planurile de achiziŃii, dacă legal puteŃi să cumulaŃi planurile.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Şi aia putem să o facem.” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „PuteŃi să faceŃi pe cale legală o adresă şi la A.N.R.M.A.P..” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Domnule consilier şi aia o să o facem.” 
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Dl. Demeter Ilie : 
                      „Şi nu facem achiziŃii până nu vin răspunsurile la adresele astea?” 

 
                     Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Deci avem adrese de la A.N.F.P., de luni de zile la care nu au binevoit să ne 
răspundă. Sunt obligaŃi, şi ce dacă?” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Domnule preşedinte, aş mai avea o întrebare, sau pentru domnişoara, sunt materiale 
care sunt cuprinse, ca să mă deştept şi eu, materiale cuprinse de achiziŃie şi pe planul de achiziŃii 
de la persoane vârstnice, care-s aceleaşi produse pe planul ăstalalt şi după aia pe planul centralizat 
al primăriei. Trebuie să fie aşa, e o întrebare?.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Da. De exemplu dacă sunt materiale de curăŃenie şi în primărie se face curat.” 

 
Dl. Demeter Ilie : 

                      „Şi la U.M.S. şi la…” 

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Păi da şi atunci de ce mai au rost ăstealalte două poziŃii?.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „AscultaŃi-mă. Ce cumpărăm pentru primărie, noi plătim din bugetul primăriei, ce se 
comandă pentru U.A.M.S. şi căminul de bătrâni, chiar dacă achiziŃia e făcută cu ajutorul colegilor 
noştri, se va face din bugetul celorlalŃi.” 

                        
                      Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Vă mulŃumesc.” 

                        
Dl. Bobou Ńanu Dan:  

                      „Păi are aviz nefavorabil. Ce facem?” 

                        
Dl. Dan Nicolae Robert:  

                      „Nu contează. E consultativ.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Avizul e consultativ.” 
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Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Păi nu, eu am spus punctul nostru de vedere, al comisiei?.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi „pentru”, şi 6 abŃineri(dl. Horvath, dl. 

Apostolescu, dl. Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
Art. 1 a întrunit 13 voturi “pentru” şi 6 „abŃineri”(dl. Horvath, dl. Apostolescu, dl. 

Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
Art. 2 a întrunit 13 voturi “pentru” şi 6 „abŃineri”(dl. Horvath, dl. Apostolescu, dl. 

Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
Art. 3 a întrunit 13 voturi “pentru” şi 6 „abŃineri”(dl. Horvath, dl. Apostolescu, dl. 

Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
Hotărârea nr.28/2012 se aprob ă cu 13 voturi „pentru” şi 6 „ab Ńineri”  ”(dl. Horvath, 

dl. Apostolescu, dl. Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  Programului anual de achiziŃii  
publice pe anul 2012 al  Căminului  pentru Persoane Vârstnice. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz nefavorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil.. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
 
Dl. Demeter Ilie : 

                      „Am o rugăminte. În momentul în care se anunŃă avize nefavorabile, conform 
regulamentului, este obligat să se spună câŃi au votat pentru şi câŃi împotrivă.” 

  

Dl. Bobou Ńanu Dan : 
                      „Şi de ce?” 

 
Dl. Demeter Ilie : 

                      „Vă rog frumos, este în regulamentul de organizare.” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                      „Trei au votat...” 

 
Dl. Demeter Ilie : 

                      „Vă rog să spuneŃi treaba aceasta la orice comisie când sunt voturi negative, cine şi 
motivaŃia. Scrie în regulament, vă rog frumos.” 
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Dl. Horvath Zoltan : 
                      „Este scris în raportul comisiei.” 

 
Dl. Neam Ńiu Ioan : 

                      „Domnul nu vrea să citească.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

                      „Domnule consilier vă rog să ne citiŃi raportul.” 

 

Dl. Demeter Ilie : 
                      „Eu vreau să aud motivaŃia pentru că aşa este corect.” 

 

Dl. Dan Nicolae Robert : 
                      „E aceeaşi motivaŃie ca la punctul precedent.” 

 
Dl. Demeter Ilie : 

                      „Da şi cine a votat pentru.” 

                      
                      Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Da, deci cei care au fost împotrivă, dl. Horvath, dl. Apostolescu, dl. Munteanu Gigi şi 
cred că şi doamna….” 

 
                      Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
 

Dl. Demeter Ilie : 
                      „Domnule coleg se menŃionează numele personal, nu cred. Trebuie să fie precizat 
exact” 

                     
                     Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Apostolescu Dan : 
                      „Sunt trei, păi nu este suficient.” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                      „Ba da domnule consilier, citiŃi-ne motivaŃia.” 
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Dl. Apostolescu Dan : 

                      „Păi motivaŃia este exact aceeaşi, planurile trebuiau cumulate. E exact aceeaşi treabă 
ca şi la punctul 5” 

 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi „pentru”, şi 6 abŃineri(dl. Horvath, dl. 

Apostolescu, dl. Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
Art. 1 a întrunit 13 voturi “pentru” şi 6 „abŃineri”(dl. Horvath, dl. Apostolescu, dl. 

Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
Art. 2 a întrunit 13 voturi “pentru” şi 6 „abŃineri”(dl. Horvath, dl. Apostolescu, dl. 

Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
Art. 3 a întrunit 13 voturi “pentru” şi 6 „abŃineri”(dl. Horvath, dl. Apostolescu, dl. 

Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
Hotărârea nr.29/2012 se aprob ă cu 13 voturi „pentru” şi 6 „ab Ńineri”  ”(dl. Horvath, 

dl. Apostolescu, dl. Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
 

 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
 „Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 
 
 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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MINUTA 
şedin Ńei de îndat ă  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din   data de 3.02.2012 

 
 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 03.02.2012 – 31.03.2012. 
Hotărârea nr.24/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 
2012. 
Hotărârea nr.25/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul 2012 ale 
instituŃiilor publice finanŃate integral sau parŃial din venituri proprii, aflate în subordinea şi 
finanŃarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
Hotărârea nr.26/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului anual de achiziții publice pentru anul 2012. 
Hotărârea nr.27/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual de achiziŃii publice pe anul 2012 al  
UnităŃii de AsistenŃă Medico Socială.  
Hotărârea nr.28/2012 se aprob ă cu 13 voturi „pentru” şi 6 „ab Ńineri”  ”(dl. Horvath, dl. 
Apostolescu, dl. Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Programului anual de achiziŃii  publice pe anul 2012 al  
Căminului  pentru Persoane Vârstnice. 
Hotărârea nr.29/2012 se aprob ă cu 13 voturi „pentru” şi 6 „ab Ńineri”  ”(dl. Horvath, dl. 
Apostolescu, dl. Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 


